
	   Parcelhusforeningen	  Rødlundvænget	  
	  
Generalforsamling	  fredag	  d.	  3/10-‐2014	  
	  
Sted:	  Le	  Garage	  hos	  Poul	  og	  Helle	  
Tid:	  kl.	  19.00	  
	  
	  
Dagsorden:	  
	  
1)	  Valg	  af	  dirigent	  	  

Frank	  er	  valgt.	  

Indkaldt	  rettidig	  

Ingen	  indkomne	  indslag	  

2)	  Formandens	  beretning	  	  

Se	  bilag	  1	  

3)	  Fremlæggelse	  af	  regnskab	  

Se	  bilag	  2	  

4)	  Fremlæggelse	  af	  budget	  og	  fastlæggelse	  af	  kontingent	  

Nuværende	  kontingent	  bibeholdes.	  

Budget:	  Se	  bilag	  2	  

5)	  Skift	  af	  bank	  

Bestyrelses indstiller at vi foretager skift af bank. Dette betyder ændring af vedtægt paragraf 11, 
som siger:" Der indsættes hvert år et passende beløb på en konto, der er bundet til 
vedligeholdelse af vej- og stiarealer. Bidraget fastsættes på den ordinære generalforsamling. 
Beløb på denne konto kan kun hæves af kassereren ifølge med et bestyrelsesmedlem". Ny 
formulering: "Der indsættes hvert år et passende beløb på en konto, der er bundet til 
vedligeholdelse af vej- og stiarealer. Bidraget fastsættes på den ordinære generalforsamling. 
Beløb på denne konto kan kun hæves af kassereren ifølge med et bestyrelsesmedlem. 
Kontoudtog fremlægges på den årlige generalforsamling". 
 
Dette vedtages med mere end 2/3 af de fremmødtes stemmer, at foreningen skifter bank til 
Vestjydsk Bank. Poul sætter skift i gang. 
Vedtægterne opdateres, og ny version kommer på hjemmesiden, samt sendes rundt til 
medlemmerne. 
	  

6)	  Valg	  af	  bestyrelse	  samt	  suppleant.	  	  

Torben	  på	  valg	  og	  genopstiller.	  	  

Torben	  valgt.	  



Kim	  på	  valg	  og	  genopstiller.	  

Kim	  valgt.	  

Klaus	  valgt	  som	  revisor	  

Revisor	  sup.	  Nina	  

Bestyrelses	  sup:	  Henrik	  Gerner	  

7)	  Nedsættelse	  af	  evt.	  udvalg	  

Festudvalget	  genopstiller	  og	  er	  valgt.	  (	  Linda,	  Elisabeth,	  Ulla,	  Frank,	  Johnny	  )	  

8)	  Eventuelt	  

-‐Parkeringssituation	  omkr.	  børnehaven	  v	  Anders:	  Der	  er	  fra	  kommunens	  side	  sat	  arkitekter	  på	  
sagen,	  og	  derefter	  afholder	  de	  møde	  med	  Anders.	  	  

De	  billeder	  eller	  historier	  vi	  har	  fra	  farlige/problematiske	  parkeringssituationer	  der	  er	  oplevet,	  eller	  
opleves,	  bedes	  sendt	  til	  Anders.	  

-‐Hvem	  ønsker	  at	  afholde	  generalforsamlingen	  2015	  ?	  

Henrik	  og	  Linda	  byder	  velkommen	  J	  

	  

Generalforsamling	  2015	  afholdes	  fredag	  d.	  2.	  Oktober	  

Bestyrelsens	  underskrifter	  til	  skift	  af	  bank:	  

	  

	  

_____________________________	   _______________________________	  

	  

	  

_____________________________	   ________________________________	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  



	  

Bilag1	  

Generalforsamling årgang 2014 

 

I det forgangne år er der afholdt 2 bestyrelsesmøder, i henholdsvis marts og september og referaterne 

kan findes på internettet under ”Pacelforeningen Rødlundvænget” 

 

Anders kæmper en brav kamp for løsning af de kaotiske parkeringsforhold for Pilehaven og Kompasset 

forhåbentlig vil vi snart se en løsning. Anders kæmper videre og mon ikke der snart kommer nyt herom 

… 

 

Legepladsen 

Fremstår jo som sædvanligt flot og velholdt ... en stor TAK til Bent og Klaus.  

 

I juni fik legepladsen en ordentlig tur, maling af træværk og diverse reparationer og ser nu ud som ny … 

takket være nogle meget energiske organisatorer Kim og undertegnede.  

 

Bent’s hækklipper er lidt slidt så med deltagelse fra en lille udvalgt skare fik vi klippet hækken i august 

og da Bent’s hækklipper nok også vil være slidt i 2015 har vi her en aktivitet som fest- / 

legepladsudvalget ”måske” vil tage med i den overordnede planlægning af aktiviteter i 2015 sammen 

med almindelig vedligehold af legepladsen. 

 

Festlige samlinger i løbet af året 

Endnu engang tak til festudvalget for at arrangere en fest uden at formanden kunne deltage i ”men som 

jeg har hørt” endnu en fantastisk julefrokost som blev afholdt af januar. 

 

En stor TAK til fest- / legepladsudvalget !!! 

 

Bestyrelsen 

Vi siger TAK for i år og ser frem til et begivenhedsrigt 2014 J 

 

Med venlig hilsen 

Formanden 

	  

	  

	  



Bilag2	  

	  

	  

	  


